
 
 

Z áp i s  z  ve ře jn éh o  z as ed án í  za s tu p i t e l s t va  o bc e  L án y  
k on an éh o  d ne  8 .  če r vna  20 09  od  1 8 .0 0  h od i n  

 v  ho t e lu  C l as s i c  L án y  
 
Přítomni : 11 členů zastupitelstva obce, viz. prezenční listina 
Omluveni:  --------- 
Program jednání: 

1. zahájení,  
2. kontrola usnesení 
3. zpráva o činnosti zastupitelstva za uplynulé období 
4. schválení provozního řádu Dětského hřiště ve Vašírově 
5. schválení věcného břemene s a.s.ČEZ Distribuce na uložení věcného břemene 
6. schválení vkladu do majetku obce-služební osobní vůz FABIA 
7. dohoda o partnerství s městem Kladno ve věci elektronické podatelny 
8. revokace usnesení č.1/2008, bod 4)-pozemky pod obchvatem 
9. diskuze 
10. usnesení, závěr 

 
Ověřovatelé zápisu :  p. Jaroslav Běloušek 
                                    p. Bc.Oto Krejčíř 
Usnesení p řipraví :    p. Václav Fencl 
Zápis provede :          Dana Hnízdilová 
 
Starosta obce vyzval zastupitele k doplnění návrhu programu jednání a hlasování. 
Nikdo ze zastupitelů neměl žádné připomínky a doplnění, proto dal  starosta hlasovat. 
 
       Hlasování k programu:  + 11 
 
 
1.Veřejné zasedání zahájil  starosta obce p. Karel Sklenička. Přivítal přítomné zastupitele  a 
občany . Konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné. 
 
 
2. Kontrola usnesení č. 2/2009 ze dne  25.3.2009 
Kontrolu  usnesení č.2/2009 provedl p. Václav Fencl. Bod 4)-grant na výstavbu ČOV bude 
upřesněn na dnešním zasedání. 

- ostatní úkoly byly splněny v termínu  
 

3. Zpráva o činnosti zastupitelstva 
Zprávu o činnosti přednesl starosta obce. Zastupitelstvo se sešlo na 3 pracovních poradách. 
Dále hovořil o akcích: 

• rekonstrukce části náměstí a autobusové zastávky 
• rekonstrukce budovy ZŠ čp.418, výměna oken, zateplení, odvodnění, 
• zvýšení kapacity mateřské školy na 77 dětí, 
• výměna oken a dveří v budově MŠ, 
• rekonstrukce veřejného osvětlení v ul. Za Školou, 
• žádost o grant na výstavbu ČOV ve Vašírově, 
• grant z KÚ Středočeského kraje na rozvoj obcí a měst nebyl naší obci přidělen, 
• byla podána přihláška do soutěže Vesnice roku 2009, hodnotící komise se dostaví 

18.6.2009, 
• řešení veřejného pořádku v obci na úseku dopravy. 

 
 
 



4. Provozní řád dětského h řišt ě ve Vašírov ě 
Místostarostka Alena Hlavsová seznámila přítomné s provozním řádem Dětského hřiště ve 
Vašírově. Nikdo ze zastupitelů neměl k obsahu připomínek. Zastupitel Havelka a Ladra 
navrhují slavnostní otevření. 
 
      Hlasování k otev ření hřišt ě od 9.6.2009,              
                                                                      provozní řád, slavnostní otev ření:  + 11 
 
 
 
5. Smlouva  na z řízení věcného b řemene 
ČEZ Distribuce a.s. se sídlem Děčín, Teplická 874/8 předložila obci smlouvu o zřízení 
věcného břemene na uložení kabelového vedení NN do pozemku p.č. 15/25 v k.ú. Vašírov 
pro novostavbu RD  s finanční náhradou 500,-Kč. 
      Hlasování: + 11 
 
6. Schválení vkladu do majetku obce 
Místostarosta pan Fencl navrhl zastupitelům schválit vklad osobního vozu FABIA do majetku 
obce za zůstatkovou cenu. 
      Hlasování: + 11 
 
7. Dohoda o partnerství k projektu Technologické ce ntrum ORP Kladno 
Starosta obce seznámil členy zastupitelstva  s dohodou o partnerství k projektu 
„Technologické centrum ORP Kladno a elektronické spisové služby v území“ mezi městem 
Kladnem a obcí Lány. Cílem dohody je mimo jiné, zajištění rozšíření standardních 
informačních systémů, snížení administrativní náročnosti a provozních výdajů, bezpečné 
zpracování informací a pokrytí informačními systémy a výkonu VS jako veřejné služby 
občanům. 
Nikdo ze zastupitelů neměl dotazů ani připomínek. 
 
      Hlasování: + 11 
 
 
8. Revokace bodu 4 usnesení č.1/2008 o prodeji pozemk ů 
Ve věci majetkoprávního vypořádání pozemků ve vlastnictví obce Lány, dotčených stavbou 
II/236 Lány, obchvat – II.etapa, 1.část požádala náměstkyně hejtmana Středočeského kraje 
Ing.Moravčíková o přehodnocení vypořádání k daným pozemkům a to , bezúplatný převod 
na Středočeský kraj. V případě odsouhlasení bezúplatného převodu je nutné revokovat 
usnesení č.1/2008, bod 4)-ZO schvaluje prodej pozemků. 
Starosta obce vyzval zastupitele k diskuzi: 
 
p.Havelka: je proti revokaci usnesení, s bezúplatným převodem nesouhlasí. 
 
p.Pleiner: vzhledem k výsledku grantových řízení, kde jsme neuspěli, budeme každou 
finanční částku potřebovat. 
 
p.Fencl: bezúplatný převod by viděl jako vstřícné gesto ke KÚ 
 
JUDr. Kosár: „grantová úspěšnost“ v letošním roce je sice nulová oproti roku 2008, kdy obec 
získala cca 1.2mil. Kč, přesto se domnívá, že by se usnesení mělo revokovat 
 
p.Sklenička: zastupitelstvo by mělo své usnesení revokovat, protože výše uvedené pozemky 
jsou pod obchvatem obce, který kraj investuje. Jenom poslední etapa obchvatu v letech 2008 
-2009 bude stát 200 mil. Kč a obec obchvat nutně potřebuje. 
 



Mgr. Ladra:souhlasí s revokací usnesení, protože se domnívá, že částka, kterou by obec za 
pozemky získala bude bohatě nahrazena zlepšením životního prostředí v centru obce po 
otevření obchvatu  
 
Ing. Loskot: nesouhlasí s revokací, obec má právo na finanční prostředky za svůj majetek  
 
Bc.Krejčíř: je pro revokaci usnesení 
 
    Hlasování k revokaci bodu č.4 z usnesení 1/2008:  +  8 
                                                                                                                                    -   3 
  
14. Diskuze 
p.Havelka: hovořil a přihlášce naší obce do soutěže Vesnice roku 2009, hodnotící komise 
přijede 18.6.2009. 
Dále pozval občany na vystoupení Lánského pěveckého sboru, které se bude konat u 
Vašírovské kapličky dne 6.7.2009. 
 
p.Sklenička: dochází k porušování OZV  o veřejném pořádku. Městská policie provedla 
kontroly převážně parkování vozidel na MK, kdy zároveň dochází k porušování silničních 
pravidel. Zastupitelstvo se bude v nejbližší době zabývat dopravním generelem naší obce. 
S celým postupem bude široká veřejnost seznámena a přizvána k diskuzi. 
 
pí.Věrnochová: seznámila zastupitele a veřejnost s omezeným provozem MŠ Lány v měsíci 
VII-VIII/09 z důvodu stavebních úprav a výši školného na dítě za rok 2009-2010. 
Z oblasti sociální komise OÚ Lány informovala o platbách obědů za měsíce květen, červen 
pro 4 děti ze sociálně slabých rodin, kdy podnět přišel ze sociálního odboru MM Kladna. 
 
p.Fencl: přednesl výsledky voleb do Evropského parlamentu v obci Lány 
 
7. Usnesení a záv ěr 
Návrh na usnesení z dnešního veřejného zasedání přednesl p. Václav Fencl. 
Předsedající p. Sklenička vyzval zastupitele k doplnění usnesení, nebylo žádných 
připomínek, proto vyzval zastupitele ke hlasování. 
                                                                                                  Hlasování + 11 
 
Závěr provedl starosta obce. Poděkoval přítomným zastupitelům a přítomným občanům za 
projevený zájem.  
 
 
Karel Sklenička ………………………………… 
starosta  
 
 
Václav Fencl…………………………………… 
místostarosta 
 
 
Alena Hlavsová ………………………………… 
Místostarostka 
 
 
Jaroslav Běloušek..….………………………… 
ověřovatel  
 
 
Bc. Oto Krejčíř..……………………………….. 
ověřovatel 


